



Cairo. 4 July.2021

القاهرة، 4 يوليو 2021

TO :EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الافصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،،

Subject: "Eastern" achieves record Production and Sales volumes for the FY 20|21

الموضوع : الشركة الشرقية "ايسٲٲرن كومباني " تحقق احجام انتاج ومبيعات قياسية عن السنة المالية 21|20

Referring to the consistent & continuous communication to enhancing the transparency levels of the data in order to obtain a clearer vision about the company's continuous economic prospects and developments.

بالاشارة الي التواصل الدائم والمستمر لتعزيز مستويات الشفافية للبيانات من أجل الحصول علي رؤية أكثر وضوحاً حول الافاق والتطورات الاقتصادية المستمرة بالشركة .

From this standpoint, "Eastern Company" announces the achievement of record sales & production volumes of local Cigarettes that have not been achieved before in the company's history during FY ending on 30/6/2021.

من هذا المنطلق يسر الشركة الشرقية " ايسٲٲرن كومباني " أن تعلن عن تحقيق احجام مبيعات وانتاج قياسية من اصناف السجائر المحلية لم يتم تحقيقها من قبل في تاريخ الشركة خلال العام المالي المنتهي في 2021/6/30 .

Where local Cigarettes sales volumes approaching levels of 67 billion cigarettes, with a growth rate of 12 % (Y-o-Y)
In the same time, local Cigarettes production volumes approaching the levels of 70 billion cigarettes, with a growth rate of 16% (Y-o-Y).

حيث تم تحقيق احجام مبيعات من اصناف السجائر المحلية تقرب من مستويات 67 مليار سيجارة وبمعدل نمو 12% مقارنة بما تم تحقيقه العام المالي السابق .
وايضاً تم تحقيق احجام انتاج من اصناف السجائر المحلية تقرب من مستويات 70 مليار سيجارة ، وبمعدل نمو 16% مقارنة بما تم انتاجه العام المالي السابق .

These levels come within the strategic direction framework of raising efficiency, optimizing the use of the company's available resources, achieving the maximum return on the invested capital, as working to reach goals and record indicators, and maintaining sustainable growth levels.

وتأتي تلك المستويات في إطار التوجة الاستراتيجي برفع الكفاءة والاستخدام الامثل لموارد الشركة المتاحة وتحقيق اقصي عائد علي راس المال المستثمر والعمل علي الوصول لمستهدفات ومؤشرات قياسية والحفاظ علي مستويات نمو مستدامة.

Mohamed Abdul Rahman Ahmed
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد
مدير علاقات المستثمرين

